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Reakce UK na článek
  „Titul z medicíny je jen poloviční. Ale má se to
změnit“

Praha - Studenti, kteří na 1. lékařské fakultě UK studují magisterský obor intenzivní péče, nemají šanci uplatnit
plnohodnotně svůj titul a v praxi jsou ve svém oboru uznávání "níže" než ti, kteří si udělají po maturitě vyšší odbornou
školu.
Nyní však svitla naděje, že se to změní a vystudovaný titul bude uznáván.
Obor zatím nemá akreditaci od ministerstva zdravotnictví, které ho odmítalo uznat zhruba dva roky. Fakulta ovšem tvrdí,
že nyní našla cestu, jak z toho.
Šance je změnit název
Žádá ministerstvo školství o změnu názvu "neuznaného" programu. Tím chce docílit toho, že bude odpovídat
požadavkům na akreditaci.
Žádost byla podle mluvčího univerzity Václava Hájka podána 1. června.
Dosud obor fungoval jen s akreditací od ministerstva školství. Resort zdravotnictví jej podle svého vyjádření neuznal
kvůli tomu, že lékařská fakulta nesplnila všechny náležitosti. Žádost prý fakulta podala pozdě, až na konci srpna 2008,
což byla podle ministerstva první chyba.
Tu druhou univerzita udělala v samotném programu. Když totiž odborníci z oblasti intenzivní péče studium posoudili,
zjistili spoustu nedostatků.
Fakulta se ohání tím, že na situaci studenty upozornila.
Nedostatky se ale teď snaží napravit. S žádostí o pomoc se učitelé obrátili i na rektorát. "Přímo z rektorátu nám slíbili
pomoc, že i letošní absolventi budou specialisty," řekla proděkanka 1. lékařské fakulty UK Jana Dušková.
Dílčí vítězství?
V současnosti už má fakulta za sebou jedno dílčí vítězství. Na začátku dubna resort zdravotnictví uznal opravenou
verzi studijního programu.
"Opravená verze studijního programu byla ministerstvu doručena, znovu posouzena a na základě kladného výsledku
fakulta dostala souhlasné stanovisko MZ k oprávnění absolventů vykonávat zdravotnické povolání  - sestra pro intenzivní
péči," upřesnil mluvčí Vlastimil Sršeň.
Nutno ale dodat, že příslušný obor studuje pouze jeden ročník, na který se ovšem opravená verze nevztahuje. De facto
je to tedy vítězství hlavně pro "budoucí studenty," pokud se pro ně škola rozhodne program otevřít.
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